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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku bardzo niepokojącą informacją o zagrożeniu bezpieczeństwa i środowiska proszę 

o pilną reakcję i odpowiedź na pytanie ws. składowanych chemikaliów które przyjechały 

podobno z Niemiec i składowane są w magazynie po byłej hurtowni HDr przy ulicy 

Strzeleckiej w Sławięcicach. 

Magazyn w ostatnim czasie został kilkukrotnie zrewidowany przez straż pożarną, policję i , 

WIOŚ i chemia dalej tam jest składowana, a firma która wynajęła magazyn usunęła się z 

rynku i nie ma po niej ś ladu. Właściciel magazynu Ilie ma pojęcia 90 zostało tam złożone, 

jakie jest zagrożenie i kto ma teraz zająć się utylizacją tych odpadów. 

Mieszkańcy oraz pobliskie firmy są bardzo zaniepokojone stanem sytuacji, a· słysząc w 

ostatnim czasie o ogólnopolskim procederze zwożenia z różnych państw ,śmieci do naszego 

kraju jesteśmy bardzo zaniepokojeni sytuacją. 

Proszę o jak naj szybsze przybliżenie informacji co tam jest składowane, jakie jest zagrożenie 

oraz co dalej będzie się z tą chemią działo. 
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